
 

 Referat fra bestyrelsesmødet d.24.februar 2025  

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Lars, Peter, Torben og Erik.  

Herudover deltog: Havnefogeden og Revisor  

Suppleanter: Martin og Morten  

Afbud: Christian  

 

Formanden.  

• Bestyrelsen har haft besøg af Hosea Dutschke, Helle Bøhl-Møller, Esben Kindt samt Heida 

Thorgeirsdottir fra forvaltningen i OK.  

Efter en rundtur på havnen, hvor havnens udvikling blev vist frem, var bestyrelsen vært ved en kop 

kaffe. 

 

• Bestyrelsen for Hou Lystbådehavn har inviteret Bestyrelsen for Færgebyen til kaffe på næste 

bestyrelsesmøde d.11.marts 2025 kl.17.00, for at styrke det gode naboskab.  

 

• I forbindelse med HL’s 20 års jubilæum d.30.april 2025, planlægger vi at fejre dagen, men mere 

herom senere.  

 

Vinterbadeklubben  

• Bestyrelsen har kort vendt en måske kommende vinterbadeklub i Hou. Vi lukker al videre diskussion 

om dette, og afventer en henvendelse før vi på ny tager stilling til vores holdning.  

 

Havnefogeden  

• Anders har haft besøg af bestyrelse og ansatte fra Juelsminde Lystbådehavn hvor man har 

udvekslet erfaringer.  

 

• Brodækket ved Færgebyen er færdig så nu kan man spadsere hele vejen ud til indsejlingen. 

Rundingen er forbeholdt gæstesejlere.  

 

• Der bliver lavet platform til borde/bænke yderst i rundingen.  

 

 

• Man har tidligere forsøgt med behandling/rengøring af broerne mod alger og skidt, uden den helt 

store succes. Men nu prøver man igen med et nyt system.  

 

Økonomi  

• Regnskab for 2024 og budget for 2025 præsenteres for bestyrelsen på næste møde.  

 

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.11.marts 2025 kl.17.00.  

Ref. Erik Pedersen 


